
اخبار كشور

تصادف مشکوک نویسنده ای که
برای تقویت جبهه انقلاب ماشینش را فروخت

حجت الاسلام محمدحسین فرج نژاد که برای چاپ کتاب، ماشینش را 
فروخته بود، پس از دعای عرفه در مســیر بازگشت به خانه، سوار بر موتور 

همراه با خانواده اش در تصادفی مشکوک فوت کرد.
در خبرها آمد که حجت الاسلام محمدحسین فرج نژاد، به همراه خانواده 
سوار بر موتور بودند که در تصادفی، فوت کردند. پس از این واقعه پیام های 
متعدد تسلیت از سوی مدیران فرهنگی و حوزوی کشور برای ایشان داده شد.
اما در خبرها نیامد که ایشان، چرا به همراه خانواده سوار بر موتور بودند؛ 
چرا با وجود سال ها زحمت در حوزه نگارش و تحلیل سواد رسانه، از ماشین 
برای جابه جایی استفاده نکرده اند. یکی از رفقای ایشان می گوید: اخیراً به او 
گفتم چرا ماشینت را فروختی؟ گفت: چون هرجا رفتم هزینه چاپ کتابم را 
ندادند و چون موضوعش را برای جبهه انقلاب لازم می دانستم، مجبور شدم 
ماشینم را بفروشم و هزینه کنم! موضوع کتاب ایشان در مورد دسیسه ها و 

برنامه های صهیونیست بود!
از دست دادن محمدحسین فرج نژاد، مصیبت است. ایشان عضو سابق 
هیئت مدیره انجمن مطالعات سواد رسانه فضای مجازی حوزه علمیه قم و 
از اساتید برجسته سواد رسانه و صهیونیسم پژوهی بود. او از جمله محققان 
و پژوهشــگران برتر کشور در حوزه سواد رسانه بود. از مرحوم فرج نژاد آثار 
فاخری همچون »دین در سینمای شرق و غرب«، »اسطوره های صهیونیستی 
سینما« ،»سینما و فلسفه شک  گرایی و صهیون«، »هیورکایت و سینمای 
صهیونیسم« و »ارتباط کابالیسم یهودی و مدرنیته« به یادگار مانده است.
اما مصیبت اصلی داستان تکرار مشکلات فرج نژادهاست. فرج نژاد به رغم 
مسئولیت ها و فعالیت های فراوان در منطقه پردیسان قم اجاره نشین بود و 

برای چاپ کتابش ماشینش را هم فروخته بود.
کارگردان مراسم افتتاحیه المپیک ژاپن 

به دلیل »تمسخر هولوکاست« برکنار شد
برگزارکنندکان مراسم المپیک توکیو در فاصله یک روز مانده به آغاز 
برگــزاری این رقابت ها، کارگردان مراســم افتتاحیه را به دلیل »تمســخر 

هولوکاست« اخراج کرده اند.
کمیته برگزاری مســابقات توکیو ۲۰۲۰ گفته اســت کــه »کنتارو 
کوبایاشی«، کارگردان مراسم افتتاحیه، به این دلیل برکنار شده است که در 
بخشی از یک تئاتر کمدی خود در سال ۱۹۹۸ با هولوکاست شوخی کرده 
بود. آقای کوبایاشی متهم شده که در این نمایش عبارت »بیا هولوکاست بازی 

کنیم« را استفاده کرده است.
خانه  تئاتر باز هم خود را

نماینده جامعه هنرمندان معرفی کرد
خانه  تئاتر ایران که همواره در نقش معاند علیه جمهوری اسلامی ایران 
ظاهر شده است، با صدور بیانیه ای سطحی، به دفاع از سناریوی کشته سازی 

در خوزستان پرداخت.
خانــه تئاتر در حالی خود را نماینــده کلیت هنرمندان تئاتر ایران جا 
می زند که اساساً حکم یک تشکل صنفی را ندارد و تنها به عنوان یک موسسه 

خصوصی اما با حمایت برخی وادادگان دولتی اداره می شود. 
در صورت لزوم کیهان سوابق برخی از اعضای خانه تئاتر را افشا می کند.
دادگاه آمریکا غول تجاوزگر  هالیوود را 

بی گناه تشخیص داد
هاروی واینســتاین غول تهیه کنندگان  هالیوود که ده ها پرونده محرز 
تجاوز او منجر به جنبش بزرگ »#من هم«)metoo#( در سراسر آمریکا 
و حتی بسیاری از کشورهای اروپایی شده حالا از سوی دادگاه لس آنجلس 

بی گناه اعلام شد.
واینســتاین که با صندلی چرخدار در دادگاه حاضر شــد فقط یک بار 
در جلســه استماع کوتاه صحبت کرد و برای قاضی »سرجیو تاپیا« آرزوی 

موفقیت کرد.
ورکسمن وکیل واینســتاین در خارج از دادگاه گفت که این اتهامات 
باید کنار گذاشته شوند زیرا آنها برای پیگرد قانونی بسیار قدیمی  هستند.

نکته حائز اهمیت اینکه واینستاین از جمله حامیان و کمک کنندگان 
دیرپای حزب دموکرات و کمپین های ریاست جمهوری باراک اوباما، هیلاری 
کلینتون و جان کری است. او از کمپین ریاست جمهوری ۲۰۰۸ کلینتون 
حمایت کرد و در خانه اش در وستپورت کنکتیکت برای رئیس جمهور اوباما 
در سال ۲۰۱۲ مراسم جمع آوری کمک مالی برگزار کرد. طی آخرین اخبار 

وی متهم به آزار جنسی بیش از 5۰نفر شده  است.
داریوش ارجمند: اغتشاشگران در خوزستان

راه به جایی نمی برند 
داریوش ارجمند بازیگر پیشکسوت سینما و تلویزیون گفت: اغتشاشگران 
همیشه هستند و حضورشان در ماجرای خوزستان اهمیتی ندارد و راه به 

جایی نمی برند و مردم این مملکت بیدی نیستند که با این بادها بلرزند.
»داریوش ارجمند« بازیگر پیشکسوت سینما و تلویزیون در گفت و گو 
با فارس، گفت: خدا باید مشــکل مردم خوزستان را با فرستادن باران حل 
کند. خوزســتان ســرزمینی بود که تشنگی نداشــت و در حق این مردم 

کوتاهی کردند. 
وی با  اشــاره به حضور اغتشاشــگران در خوزستان عنوان داشت: آنها 
همیشه هستند از زمانی که کارگردان ما در خارج از کشور جایزه گرفته و 
سؤال های خنده دار از وی پرسیدند تا امروز و ماجرای خوزستان بوده اند. اینها 
با خود من این معامله را کردند و حضورشان در ماجرای خوزستان اهمیت 
 ندارد و راه به جایی نمی برند و مردم این مملکت بیدی نیستند که با این بادها

بلرزند.
ارجمند گفت: البته صحبت هایم به این معنی نیست که نباید به فکر 
مردم خوزســتان بود و من نوکر مردم خوزستانم. هشت سال این مردم در 
خط مقدم جبهه از کشور دفاع کردند و الان باید دولت همه تلاش و نیرو و 
بودجه اش را بگذارد که تشنگی را از این استان برطرف کند اما باید مراقب 

باشند دشمنان به آنها لطمه نزنند.
این بازیگر در پایان گفت: مردم خوزســتان هشــت سال مردم ایران 
را در جنگ دلداری دادند و روز و شــب روی سرشــان بمب می ریخت و 
زندگی شــان مختل شده بود. اما آنها ایســتادند و به ما روحیه دادند. من 
چطور به این مردمی که اســوه صبر و اســتقامت، جنگندگی و حفاظت از 
این ســرزمین هستند روحیه بدهم؟ امیدوارم که مسئولان هرچه سریع تر 
 مشکلات این مردمان شریف و صبور و دوست داشتنی را به شکل ریشه ای

حل کنند.

حضرت امام خمینی)ره(: کســی تصور نکند که ما راه 
سازش با جهانخواران را نمی دانیم، ولی هیهات که خادمان 

اسلام به ملت خیانت کنند.
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اخبار ادبی و هنری

لزوم گفت وگوی علمی و منطقی
با پیروان ادیان الهی

»)ای مســلمانان!( در برخورد با اهل کتاب )یهودیان و مسیحیان( گفت وگو و 
مجادله نکنید مگر به نیکوترین روش )سخن گفتن چه در الفاظ و چه در محتوی 
و چه در آهنگ سخن و سایر حرکات همه سنجیده و مناسب باشد( مگر در رابطه 
با کسانی از ایشان که ظلم و ستم می کنند )و این شیوه منطقی و انسانی را پیش 
نمی گیرند( و )به اهل کتاب( بگویید: ما ایمان آوردیم به آنچه به ما نازل شــده 
)یعنی قرآن( و آنچه به شما فرستاده شده )یعنی تورات و انجیل( و خدای ما و 

شما یکی است و ما تسلیم او هستیم«.
عنکبوت - آیه ۴6

در پرتو وحی
رهبر انقلاب:

از مردم خوزستان هیچ گله ای نمی توان داشت
اگر به توصیه ها توجه می  شد این مشکلات را نداشتیم

رهبر معظم انقلاب اسلامی پیش از ظهر جمعه 
پس از دریافت نوبت دوم واکسن کوو ایران برکت 
با تشکر از مجاهدت های مجموعه های بهداشت 
و درمان در مقابله با بیماری و به خصوص زحمات 
دانشمندان و محققان در تولید واکسن داخلی، 
لزوم اســتمرار رعایت کامل شیوه نامه های  بر 
بهداشتی تا توقف شیوع بیماری تأکید کردند و 
در ادامه با  اشاره به مشکلات عمیقاً دردآور مردم 
وفادار استان خوزستان در زمینه آب، مسئولان 
دستگاه های دولتی و غیردولتی را موظف کردند 
به صورت جدی رسیدگی به مشکلات و مسائل 

مردم خوزستان را دنبال کنند.
حضرت آیت الله  العظمی  خامنه ای اختلال ایجاد 
شده در دسترســی مردم به واکسن را عمدتاًً ناشی از 
بدقولی فروشندگان خارجی واکسن خواندند و گفتند: 
این مســئله یک بار دیگر به مردم و مســئولان کشور 
یادآوری کرد که تکیه به دیگران موجب بروز مشکلات 
می شود بنابراین باید بتوانیم در همه مسائل روی پای 

خود بایستیم.
ایشــان افزودند: البته در کنار تولید داخل ناگزیر 
از تولید خارجی مطمئن نیز استفاده می کنیم اما باید 
با تمرکز و تلاش بــر روی تولید داخل جلوی منتظر 
و معطــل ماندن مردم را گرفــت و امیدواریم با توجه 
مسئولان، توزیع واکسن به آسانی و روانی کامل در بین 

مردم انجام شود.
رهبــر انقــلاب اســلامی همچنین با  اشــاره به 
جهش های پی در پی ویــروس و باقی  ماندن خطرات 
آن، مردم را به استمرار رعایت شیوه نامه های بهداشتی 
فراخواندند و گفتند: طولانی شدن قضیه بیماری نباید 

موجب کاهش حساسیت ها شود و در همه جا از جمله 
مراسم های گوناگون مذهبی و غیرمذهبی نیز باید اصل 
را بر رعایت کامل شــیوه نامه های توصیه شده از طرف 

مسئولین مانند ماسک و فاصله گذاری قرار داد.
ایشان خاطرنشان کردند: اگر مردم برای یک دوره، 
زحمت رعایت کامل شیوه نامه ها را قبول کنند، بیماری 
ریشــه کن یا حداقل شیوع آن و ادامه خطرات جانی و 

خسارات مالی متوقف می شود.
حضرت آیــت الله  العظمی  خامنــه ای خطاب به 
مســئولان تأکید کردند: دستگاه های دولتی به صورت 
جدی از تولید واکســن های داخلی پشتیبانی کنند تا 

این کار به بهترین وجه انجام شود.
رهبر انقلاب در بخش دیگری از سخنانشــان به 
مشکلات مردم خوزستان  اشــاره کردند و گفتند: در 
روزهای اخیر یکی از نگرانی های واقعاًً دردآور، مسئله 

آب خوزستان و مشکلات مردم بود.
ایشان با گلایه از رعایت نشدن توصیه های متعدد 
قبلی درباره آب خوزستان و فاضلاب اهواز افزودند: اگر 
آن توصیه ها مورد توجه قرار می گرفت مسلماً این وضع 
ایجاد نمی شد که مردم وفادار خوزستان را با وجود این  
همه امکانات و استعدادهای طبیعی و کارخانجات در 

استان، ناراضی و ناراحت کند.
حضــرت آیت الله  العظمی  خامنه ای خاطرنشــان 
کردند: مردم ناراحتی خود را بروز دادند اما هیچ گله ای 
از آنها نمی توان داشــت چراکه مسئله آب آن  هم در 

آن آب  و هوای گرم خوزستان مسئله کوچکی نیست.
ایشان با  اشاره به حضور وفادارانه و فداکارانه مردم 
خوزســتان در خط مقدم مشکلات هشت سال دفاع 
مقدس، گفتند: این مردم نباید دچار مشکلات باشند 

و اگر در وقت خود به کار مردم رسیدگی می شد، این 
وضعیت ایجاد نمی شد.

رهبــر انقــلاب اســلامی افزودند: اکنــون که 
دستگاه های دولتی و غیردولتی مشغول به کار شدند، و 
همچنین دولت بعدی که بر سر کار خواهد آمد، کارها 

را به صورت جدی دنبال کنند.
حضرت آیت الله  العظمی  خامنه ای همچنین مردم 
را به مراقبت در مقابل توطئه های دشمن توصیه کردند 
و گفتند: دشمن به دنبال آن است که از هر چیز علیه 
انقلاب و کشــور و مصالح مردم استفاده کند بنابراین 

باید مراقبت شود که بهانه ای به دست آن داده نشود.
خاطرنشان می شــود، رهبر معظم انقلاب همواره 
نسبت به حل مشکلات خوزستان توجه و اهتمام جدی 
و قطعی و تأکید بســیار داشته و مساعدت و همراهی 
شایان در مقاطع مختلف انجام داده اند که می توان به 
اختصاص5۰ میلیون یورو از صندوق توسعه ملی برای 
رفع مشــکل آب و فاضلاب اهواز، اختصاص ۴۰ هزار 
میلیارد ریــال از محل صندوق ذخیره ارزی به همین 
منظور، ایده احیای دو میلیون هکتار زمین کشاورزی و 

طرح 55۰ هزار هکتاری  اشاره کرد.
غلامرضا شریعتی، استاندار سابق خوزستان خرداد 
۹۹  در گفت وگویی با  اشــاره به دســتور مقام معظم 
رهبری برای حل مشــکلات فاضلاب اهواز، گفته بود: 
رهبری توجه خاصی نســبت به مسئله فاضلاب اهواز 
داشــتند و دســتور دادند از صندوق توسعه ملی 5۰ 
میلیــون یورو برای رفع مشــکل آب و فاضلاب اهواز 

اختصاص داده شود.
به گزارش ایرنا، ۳۰ آذر ۱۳۹۸ نیز اسماعیل نجار، 
رئیس سازمان مدیریت بحران نیز در حاشیه بازدید از 

مناطق مختلف درگیر با آبگرفتگــی در اهواز و کوت 
عبدالله )مرکز شهرستان کارون( در جمع خبرنگاران با  
اشــاره به توجه رهبر معظم انقلاب و دولت نسبت به 
وضعیت خوزســتان گفته بود: پیرو نامه  وزیر کشور به 
رهبر معظم انقلاب، ایشان با اختصاص ۴۰ هزار میلیارد 
ریال از محل صندوق ذخیره ارزی برای ســاماندهی 

وضعیت آب و فاضلاب اهواز موافقت کردند.
به گزارش مشــرق، دی ۹۸ حساب اینستاگرامی  
منتســب به رهبر معظم انقلاب اســلامی با انتشــار 

تصویری از آبگرفتگی خیابان های اهواز نوشت:
رهبر انقلاب: »مسئولان وظیفه دارند که به مسائل 
این  روزهای خوزســتان رســیدگی کنند و اگر کسی 
به فکر مردم باشــد، نمی تواند در مقابل مسائل دشوار 
خوزســتان راحت بماند و این وظیفه  قطعی، فوری و 
همیشگی حکومت هاســت که به فکر مردم باشند.« 

۱۳۹5/۱۲/۲
به گــزارش خبرگــزاری حوزه، حجت الاســلام 
 والمسلمین محسن حیدری، نماینده مجلس خبرگان 
رهبــری خرداد ۱۴۰۰ در نشســت اعضــای کمیته 
کشاورزی قرارگاه مردمی و جهادی الغدیر اظهار داشته 
بود: خوزستانی که استعداد شکوفایی را داشته و ایده 
مقام معظم رهبری احیــای دو میلیون هکتار زمین 
کشاورزی در این استان بوده و طرح 55۰ هزار هکتار 
مقدمه ای برای احیای مابقی اراضی کشاورزی است که 
اگر انجام شود، مواد غذایی کل کشور تأمین می شود اما 
انتقال آب جلوی تحقق این ایده مقام معظم رهبری را 
گرفته و تنها نیمی  از طرح 55۰ هزار هکتاری اجرایی 
شــده و وزارت نیرو اعلام کرده که برای مابقی آن آب 

نداریم.

امپراتوری رسانه ها  
محمدهادی صحرایی

اگر تمکّن کفّار از مواهب مادّی سبب نمی شد همه مردم گمراه شوند، ما برای کسانی که کافر می شدند 
خانه هایی قرار می دادیم با ســقف هایی از نقره و نردبانهایی که از آن بــالا روند و برای خانه های آنها درها و 
تختهایی قرار می دادیم که بر آن تکیه کنند. و انواع وسایل تجمّلی، ولی تمام اینها متاع زندگی دنیاست و آخرت 

نزد پروردگارت از آنِ پرهیزگاران است. )سوره زخرف آیه ۳۳ تا ۳5(
دنیایی که در آن به سر می بریم مملو از حقایقی است که گاه فرصت وقوع یافته و گاهی نه. گاهی حقیقت 
به واقعیت پیوسته و گاهی مجالش نداده اند. به دیگر سخن؛ حقیقتی که هست و وجود دارد، واقعی؛ و حقیقتی 
که نیســت، غیر واقعی و ناموجود است. و حقیقت واقعی، اصیل اســت و یکی از درگیری های واقع بینان با 
خیالبافان و شکاکان همین است. آنکه ریشه و رشد علم را در شک و ماندن در شک می داند، نه تفاوت حقیقی 
و غیرحقیقی را دانسته و نه شک را از سؤال تمیز می دهد. نمی داند که جهان هستی بر پایه حقیقت است و غیر 
آن، عدم است. به این دلیل است که یکی از راه های اثبات خدا همین اصالت حقیقت است. یعنی باید دانست 
که در جهان خلقت حقیقتی هست که ریشه و رشد موجودات او و از اوست. جامع همه حقایق و توضیح همه 
واقعیات است. از همه چیز اصیل تر و قدیمی تر و ماناتر و نامیرا. همین حقیقتی که گفتیم خداست. و غیر از 

این حقیقتِ حق، هیچ نیست. 
یکی از واقعیات تاریخی، تلاش گســترده کسانی در طول تاریخ است که می خواهند این قاعده را به هم 
بزنند. دروغ و سحر و خرافه و جادو، جدال واقعی دشمنان حق و حقیقت است و از زمانی که انسان به خاطر 
دارد، در هر زمان، به شیوه ای پدیدار گشته و در زمان ما این جنگ را »امپراتوری رسانه ای« نظام سلطه بر عهده 
گرفته و تفاوت عمده امروزینش با سحر و جادو در این است که ساحران و جادوگران، ژولیده و زشت و کثیف و 
مشمئز کننده و اینها مرتب و زیبا و خوشگل و تمیز و جذاب هستند. آنها تکنولوژی روز داشتند و اینها هم. آنها 
دست بر نیاز می گذاشتند و اینها هم. آنها در خدمت شیاطین و تفکر صهیونی بودند و با خدا ستیزه می کردند 
و اینها هم. آنها نفرتِ از خوبی و خوبان می پراکندند و اینها هم. آنها بین زن و شوهر کینه و نقار می انداختند 
و اینها هم. آنها دنیاپرستی و دنیا دوستی و غفلت را تزیین می کردند و اینها هم. آنها خوب را بد و بد را خوب 
می نمایاندند و اینها هم. آنها فضایل را سرکوب و رذایل را می پروراندند و اینها هم. آنها ابزار سلطه مستکبران 

بودند و اینها هم. آنها اهل جهنم بودند و اینها هم. 
امروز رسانه ای که در اختیار جهان سلطه است تمام ویژگی جنگ روانی، آتش تهیه، پیش قراول، نفوذ، 
سرکوب، جنگ، فتح و تثبیت و اسارت و هر آنچه یک درگیری کامل نظامی دارد را داراست. زمانی فتح یک 
ســرزمین با سربازان زمخت و عضله پیچ و یا ســلاح های مرگبار بود و امروزه نازک اندام ها و پریچهره ها هم 
قهرمان معرفی می شوند. سلبریتی، فلوئنسر، توئیتر، فیلم، موسیقی و... و مدیران و مهندسین خبر مهم ترین 
آتش بارها و تک تیراندازها و ستون پنجم و فرماندهان جنگ رسانه هستند. آنها می کوشند جهان را آنگونه 
که نظام ســلطه می خواهد، جلوه دهند و تدلیس کنند. در حالیکه جهان آنگونه که خدا می خواهد و گفته 
زیباست. جهانی که در آن دروغ راه ندارد و زشتی نیست و ظلمی وجود ندارد که مظلومی تظلم کند و جان 
آدمی شــریف است و ارزش هرکس به قدر همت او و به انسانیتش وابسته است و گرسنه و ناکامی از حقوق 
انسانی، یافت می نشود و انسان ها با طبیعت مهربان و آن نیز با آنها سخاوتمند و... و این مدینه فاضله کجا و 

جهان امروزمان کجا؟
اوضاع آشــفته و مردم پریشان و بیماری مشکوکِ ساخته یا مدیریت شده، و طبیعت خشن شده امروز، 
محصول جنگی است که نظام سلطه به سردمداری آمریکا و با ادعای » أنا ربکم الأعلی« علیه خدا و مخلوقاتش 
به راه انداخته و مدیریتش را بر عهده گرفته است. غافل از اینکه فرعون را آب برد و نمرود را مگسی به خاک 
افکند. افول امروز آمریکا و سایر ارکان نظام سلطه، که هر روز از گوشه ای از این ابرقدرت های به گِل نشسته 
مصیبتی می رســد مثل ورود فرعون اســت به نیل و جز اندکی تا به هم آمدن دریای شکافته شده و به هم 
پیچیدنشان باقی نمانده است. تا همین چند سال پیش که گروهی لیبرال، شرط ضمن عقد خود را گفت وگو با 
کدخدا و ارادت به شرکای اروپایی خود قرار داده بودند و مشکلات و مسایل امروز مردم، میراث آنهاست، کسی 
گمان نمی کرد هر ازگاهی گورستانی مملو از کودکان مظلوم کشته شده کانادایی در این کشور کشف شود و 

روی ملکه انگلیس و سران کانادا را سیاه کند؟
چه کسی باور می کرد آمریکایی که برای نجات گونه نایاب مارمولک از انقراض، گروه های تحقیقاتی مهربان 
و پزشکان بدون مرز و تیم رسانه ای بسیار قوی را به فلان جا می فرستد، زمانی برسد بعد از دو هفته ناتوانی 
در نجات ۱5۰ نفری که در مرکز ایالت در زیر آوار مانده اند، دســتور دفن آنها را با تخریب بقایای ساختمان 
بدهد؟ یا سیلِ آلمان بتواند مرکل را به لکنت بیاندازد؟ یا تظاهرات دو ساله در پاریس به عنوان یک مناسک 
هفتگی درآید؟ یا سران سعودی و اماراتی که آروغ نفتی می زدند و می خواستند یک هفته ای کلک یمنِ پاپتی 
را بکنند، 5 سال است که در گِل مانده و به دنبال میانجی می گردند؟ و همه اینها که گفتیم، هست و می بینیم 
و می شنویم و می خوانیم ولی مهم اینست که هنوز باورپذیری اینها برای عده ای که پای رسانه های جهان سلطه 
نشسته اند سنگین و ناممکن است. درست مثل آنها که به خاطر ارادتشان به فرعون، معجزات موسی را توجیه 
می کردند و نمی پذیرفتند تا آنجا که خدا جنازه فرعون را در مقابل ناباوران و شکاکان و مرعوبین و مجذوبین و 

مؤمنین به فرعون پهن می کند تا بفهمند. اگر بفهمند.۱
چند هفته ای اســت که گرما طاقت قسمتهایی از جهان را به سر آورده است. در کانادا حدود ۱۰۰۰ نفر 
از گرما مردند. در آمریکا و اروپا و... و در ایران هم گرما به علاوه قطعی برق توسط بی تدبیرها در دو سه هفته 
پیش مردم را آزار داد. این واقعیتهای پیش روی ماســت که جای ناراحتی دارد ولی جای انکار نه. آنچه مهم 
است نحوه انعکاس آن در رسانه های دشمن و حتی شوربختانه در برخی رسانه های داخلی است. به گونه ای که 
کلافه گی مردم ما از گرما بدتر از مُردن هزار نفر در کانادا منعکس می شود. یا قطعی برق در ایران بیش از پیدا 
شدن چندین گورستان کودکان بیگناه و بومی در کانادای ملکه گفته می شود. یا آتش سوزی در مناطقی از 
جنگلهای ایران بیش از آتش سوزی هرساله جنگل های کالیفرنیا و کشته شدن ده ها شهروند آمریکایی منتشر 
می شود. قطعی آب خوزستان که باعث خجالت دولت بی تدبیر و مایه اعتذار همه ما ایرانیان از خوزستان عزیز 
است چنان با آب و تاب و گل آلودگی تشریح می شود که هرگز به دولت آلمان برای اجازه دادن ساخت خانه 

در مسیر رودخانه و مسیل پرداخته و انتقاد نمی شود. 
در اینکه دولت تدبیر و امید که ۸ سال عمر کشور را با » اگر و باید و برجام« تلف کرد و ایران را به زمین 
سوخته تبدیل کرد و تورم و آب و برق و گرانی و کم یابی و... میراث تاریخی اش شد شک نیست ولی نباید از 
بی نظمی و بی سامانی و بی تدبیری های جبهه مقابل هم غافل شد. نمی شود و نباید پذیرفت که سیل سال ۹۸ 
ایران تنها از بی تدبیری مسئولان بوده و سیل اخیر اروپا گویای »تغییر آب و هوا در جهان«. اگر جای ملامت 
باشد، مقامات اروپایی شایسته ترند چراکه در اروپا بارندگی معمول و به صورت دائمی در سال صورت می گیرد 
و غافلگیر شدن معنا ندارد ولی سیل و بارندگی شدید در شیراز و لرستان و کرمان و برخی دیگر از شهرهای 
ایران به خاطر اقلیمی که دارند غیرمترقبه اســت. مردم سرپل ذهاب در زمین لرزه چند سال پیش غافلگیر 
شدند ولی غافلگیری مسئولان ژاپنی در زمین لرزه و آب لرزه پذیرفتنی نیست. نمونه های یک بام و دوهوای 
رسانه ها بسیار است و مجال گفتن همه نیست ولی دانستن این نکته ها برای مردم شریفمان ضروری است که 
کار اصلی رسانه های سلطه در برابر ایران، جنگ روانی و دمیدن در مشکلات و ناامیدی است و به قول ضرب 

المثل چلو صافی به آفتابه میگه دو کُتو.۲
حقیقتی که باید جست وجو کرد و یافت و دانست اینست که مشکلات و سختی ها همیشه بوده و هست 
ولی آنچه مهم اســت منطقی بودن ماست. هرگز بهرمندی از مواهب خلقت و طبیعت نشانه حقانیت نیست 
و در مقابل، بهرمندی از نعمات، بدون اطاعت و شایســتگی ممکن است نقمت و از نشانه های استدراج باشد. 
تعجب اینجاســت رسانه ها و سلبریتی هایی که به طعنه و متلک به مذهبی ها، همیشه از بدی قضاوت کردن 
آدم ها و زشتی اظهار نظر در مورد ظاهر دیگران سخن می گویند چرا وقتی به مقایسه کشورشان با کشورهای 
اروپایی و غیره می رسند خلاف گفته خود عمل می کنند و بهرمندی ظاهری آن کشورها را نشانه حقانیتشان 
می دانند؟ این خود تحقیری که متأسفانه ایران را مرکز نفرین جهان می دانست، در مورد حال و روز آمریکا و 
اروپا چه می گوید؟ چرا بین اندیشه و گفته و حقیقت اینها این همه بی تعادلی است؟ و چرا نمی توانند از همه این 
اتفاقات به گذرا بودن خوشی ها و ناخوشی ها و مغتنم شمردن نعمات موجود و متوجه شدن به حقایق برسند؟ 
آیه ای که در پیشــانی این نوشته می درخشد به این نکته مهم گوشزد می کند که برخورداری از نعمات 
خدا به تنهایی، نشانه حقانیت نیست و ظاهر بینان مراقب باشند که دین خود به دنیای دیگران نبازند و دچار 
خودکم بینی نشــوند و بدانند که میزان حساب و کتاب آن دنیا به میزان بهرمندی از موهبات و نعمات این 
دنیا بستگی جدی دارد و اینها همه بستر آزمایش است. و رسانه های جهان سلطه در اصل مشاطه و بنَدانداز 
مســتکبرین اند و وظیفه ای جز بزک کردن و لاپوشــانی آنها ندارند و در مقابــل، تخریب و تحقیر و توهین 
مستضعفین و مؤمنین را با دروغ و اغراق و اجحاف بر عهده گرفته اند. اینها اگر بی حیاتر شوند و بتوانند توجیه 
شــبه علمی بســازند، عذاب قوم لوط و عاد و ثمود را هم به پای تغییرات آب و هوایی می گذارند و شــهادت 
برگزیدگان را به انتقام خدا تعبیر می کنند. باید آگاه بود و از میان انبوه هجمه های رســانه ای و اخبار سیاه و 
خاکستری رسانه های مرجف و مرتجع، راه را گم نکرد و ناامید نشد. اگر ایران در حال زوال بود، نیازی به این 

همه تکاپوی دشمنان نبود و آنها این همه هزینه نمی کردند.
باید با صبر و استقامت و تلاش، از مشکلات عبور کرد و جبران گذشته کرد و با کمک به دولت سرزنده 
آتی، ایران را نمونه پیشرفت و ترقی نمود و بی شک به رسانه ها اهمیت ویژه داد. فضای مجازی که دولت روحانی 
اصرار دارد به بی صاحب بودن و بی در و پیکر بودنش افتخار کند، اگر به مدیریت اهلش درآید می تواند رشد و 
شکوفایی و امید و انگیزه را چندین برابر کند و این اهرم فشار را از دست دشمنان بستاند و با بومی سازی و 
سالم سازی و علمی سازی آن می توان از این ظرفیت کم نظیر برای معرفی حقایق بهره برد و انقلاب اسلامی را 
از گردنه های محیل و مهیل عبور داد و مردم بزرگ و شایسته ایران را به آرزوهای بزرگشان رساند. إن شاءالله. 

 ____________________________
 ۱- اینک امروز بدنت را از آب بیرون می اندازیم تا برای آیندگانت نشانه و عبرتی باشی، هر چند که بسیاری از 

مردم از نشانه های ما غافلند. آیه ۹۲ سوره یونس.
۲- سوراخ

نگاه

بندر  انتظامی  نیروی  مطهر شــهید  پیکر 
ماهشهر ستوان دوم »ضرغام پرست« مدافع نظم 
و امنیت با حضور اقشار مختلف مردم و عشایر 

غیور در بندر ماهشهر تشییع شد .
مراسم تشییع و بدرقه شهید مدافع حریم امنیت 
ســتوان دوم ضرغام پرست پیش از ظهر دیروز جمعه 
)۱ مرداد( با حضور مسئولان دولتی، نظامی، انتظامی 
استانی و شهرستان، مردم و عشایر غیور در بندرماهشهر 
برگزار شــد. مردم غیور شهرستان بندرماهشهر پیکر 
شــهید مدافع حریم امنیت را از مصلای نمازجمعه به 

طرف حسینیه ثارالله ماهشهر بدرقه کردند.
مردم قدرشــناس و شهیدپرور رامهرمز در مراسم 
تشییع باشکوه شــهید ضرغام پرســت،  ضمن ابراز 
همدردی با خانواده این شــهید گرانقدر هنجارشکنی 
آشوبگران را به شدت محکوم کرده و تاکید کردند که 

صف مردم خوزستان از اغتشاشگران جداست . 
در پی اغتشاشــات سه شنبه شــب  گذشته در 
شهرک طالقانی بندر ماهشــهر، مأموران یگان امداد 
نیروی انتظامی بندر ماهشــهر در حین پاکســازی، 
توسط اغتشاشــگران غافلگیر و در یکی از محله ها از 
بالای پشــت بام هدف رگبار گلوله قرار گرفتند. در پی 
این حادثه مزدورانه شهید ستوان دوم ضرغام پرست به 
شهادت رسید و یک مأمور دیگر از ناحیه پا مجروح شد.
ایــن دو مأمور جان بر کف برادر بودند که یکی به 
شهادت رسید و دیگری مجروح و برای مداوا به مرکز 
درمانی منتقل شــد. پیکر مطهر شهید ضرغام پرست 
بعد از تشــییع در بندرماهشهر به اهواز و پس از آن به 

زادگاهش، رامهرمز انتقال داده شد .
جوانان انقلابی نمی گذارند

خوزستان جولانگاه تروریست ها باشد
آیت الله عبدالکریم فرحانی در مراسم تشییع پیکر 
شهید مدافع امنیت »ضرغام پرست« در بندر ماهشهر 
در سخنانی با بیان اینکه مطالبات شما مردم خوزستان 

، مطالبات رهبرانقلاب اســت، افزود: متاسفانه استان 
خوزســتان از مشکل تبعیض و بی عدالتی رنج می برد. 
عدم اشــتغال بومی و عدم تعیین حقوق عامه که به 
واســطه برخی مسئولین به ویژه در سال های اخیر رخ 
داده اســت، زمینه ای شــده اســت برای مطالبه حق 
شماست. در این شکی نیست و باید تمامی مشکلات 

شما حل شود.
نماینده مــردم خوزســتان در مجلس خبرگان 
رهبری  با بیان اینکه خوزستان تشنه برقراری عدالت 

است، خاطرنشــان کرد: ما برای تحقق عدالت و رفع 
تبعیض در خوزستان مســیرهایی را طی کردیم ولی 
متاسفانه مشخصا در 6 سال اخیر بن بست بوده است، 
ما در شورای امنیت در جلسه با وزیر نیرو و قائم مقام 
وزارت جهاد کشــاورزی، مســئله آب و کشاورزی را 
مطرح کردیم. ما در حضور مسئولین کشوری تعیین 
کردیم، خوزســتان تشنه عدالت اســت اما وفادار به 

انقلاب اسلامی است.
آیت الله فرحانی ادامه داد: خوزستان مهد ولایت 

و تشیع ایران اسلامی است، خوزستان جایگاهی ویژه 
دارد. رهبر فرزانه انقلاب در کنار همرزشــان شــهید 
چمران از این خاک دفاع کرد. شــما مردم خوزستان 
امروز در دفاع از حرم بیشترین شهدا را تقدیم انقلاب 
کردید، شــهدای امنیت شهدای شــما هستند و این 
سند افتخار شماست. نیروی انتظامی مظلوم در تامین 

امنیت فداکاری های بسیاری می کند.
وی با تاکیــد بر اینکه صف مردم خوزســتان از 
صف ضدانقلاب جداست عنوان کرد:  تا زمانی که این 
جوانان ولایی و عشایر غیور هستند در دهان ضدانقلاب 
می زنند. کسی گمان نکند که می تواند از این مطالبات 
به حق شــما برای تضعیف نظام جمهوری اســلامی 
اســتفاده کند. ما جوانان غیوری داریم که در دفاع از 
انقلاب، امنیت، حرم و تمامیت عرضی این مملکت جان 

بر کف ایستاده اند.
نماینده مــردم خوزســتان در مجلس خبرگان 
رهبری بیان کرد: امروز این شــهید ما ســند افتخار 
ماســت. ما علمایی داریم که در صف مردم و در کنار 
مردم هستند و از مطالبات آنها دفاع می کنند ولی وقتی 
صحبت از حفظ نظام به میان بیاید، تو دهن ضدانقلاب 

می زنند.
وی اضافــه کــرد: امــروز رهبــر شماســت که 
خواسته های مردم را مطالبه می کند. رهبر انقلاب در 
جمع خبرگان رهبری در رابطه با طرح 56۰ هکتاری 
اعــلام کرده من بــرای خوزســتان ۲ میلیون هکتار 

کشاورزی به همراه تامین آب می خواهم.
آیــت الله فرحانــی در پایــان علت مشــکلات 
خوزستان را سوءمدیریت دانست و گفت: ما می توانیم 
اقتصاد غیروابســته به نفت داشته باشیم، ما می دانیم 
سوءمدیریت در خوزستان به قدری است که یا از حجم 
بالای آب، سیل جاری شود یا خشکسالی و تشنگی را 
شاهد باشیم، از قوه قضائیه خواستیم که با عوامل این 

وضعیت برخورد کند.

با حضور گسترده مردم غیور خوزستان صورت گرفت

محکومیت شدید هنجارشکنی آشوبگران 
در تشییع با شکوه پیکر مطهر شهید ضرغام پرست

از  به صورت سرزده  قضا  دســتگاه  رئیس 
زندان رجایی شهر کرج بازدید  کرد.

به گزارش خبرگــزاری میزان، حجت الاســلام 
والمســلمین محســنی اژه ای در دومیــن بازدید از 
زندان های کشــور در کمتر از یکمــاه از انتصاب به 
ریاســت دســتگاه قضا، بدون اعلام قبلــی به زندان 

رجایی شهر کرج در مرکز استان البرز رفت.
رئیس دستگاه قضا در بازدید از بخش های مختلف 
زنــدان از جمله بند زندانیان امنیتی و همچنین بند 
جرائم خشــن ضمــن گفت وگــوی چهره به چهره با 
زندانیان، از نزدیک در جریان وضعیت، مشــکلات و 

کمبود ها و خواسته های آنها قرار گرفت.
حجت الاســلام والمسلمین محســنی اژه ای از 
ساختمان اداری زندان رجایی شهر نیز بازدید کرد و با 
رئیس و کارکنان این مجموعه درباره وضعیت کاری 
آنها و مشــکلات و نیازهایشــان و همچنین امکانات 
بهداشــتی و خدمات رفاهی و کارگاه های کارآفرینی 
و آموزشــی زندان و فعالیت های مربوط به اصلاح و 
تربیت و بازاجتماعی  شــدن مددجویان به گفت و گو 

نشست.
رئیس قوه قضائیه پس از این بازدید سه ساعته، 
در جمع مســئولان و کارکنان زندان رجایی شــهر با 
تقدیر از زحمات رئیس و کارکنان ســازمان زندان ها 
و همه کســانی که در مجموعه ندامتگاه های کشور 
خدمت می کننــد، کار زندانبانی را کاری ســخت و 
دشــوار دانســت و افزود: زندانبان ها با افراد مختلفی 
ارتباط دارنــد؛ چه آنها که مرتکب جرائم ســنگین 
شده اند، چه کســانی که جرم کوچکی انجام داده اند 

و چه افرادی که مشکلات دیگری دارند.
محسنی اژه ای با تأکید بر لزوم توجه به آموزش 
و تأمین نیاز های رفاهی کارکنان زندان اظهار داشت: 
باید با آموزش و نظارت، مراقب باشیم که زندانبان ها 

دچار لغزش و مشکلات و گرفتاری ها نشوند.
وی با تاکید بر مسئولیت سنگین سازمان زندان ها 
در مراقبت، تأمین نیاز های بهداشتی و رفاهی زندانیان 
و بازاجتماعی کــردن آنها، به بیان توصیه هایی برای 
کاهش جمعیت کیفری و بهبود وضعیت ندامتگاه ها 
پرداخت و اول از همه از مسئولان دادسرا ها و قضات 
خواست که در اجرای دستورالعمل های صادره، تا حد 

امکان از صدور قرار بازداشت موقت پرهیز کنند.
از مجازات هــای جایگزین حبس«  »اســتفاده 
دومین توصیه محســنی اژه ای بود که در تشریح آن 
گفت: هرچقدر امکانات زندان ها افزایش یابد، باز هم 
پاســخگوی افزایش جمعیت کیفــری نخواهد بود و 
برای کاهش جمعیت کیفری باید تا جایی که امکان 

دارد مجازات حبس ندهیم.
رئیس قوه قضائیه با اشاره به صدور آرای خلاف 
شرع و قانون افزود: اگر بر اساس ماده ۴۷۷ به حکمی 

برخوردیم که خلاف بیَّن شرع و قانون بود، باید ضمن 
بررسی علت این که چرا بازپرس و قاضی چنین رأیی 
داده اند، به صورت ریشه ای از صدور آرای خلاف شرع 

و قانون جلوگیری کنیم.
اژه ای بر جداسازی محل نگهداری افراد بازداشت 
موقت از زندانیان نیز تأکیــد کرد و گفت: در برخی 
زندان ها افرادی که برایشان قرار بازداشت موقت صادر 
می شــود، از زندانیان جدا نگهداری می شوند، اما این 

رویه باید در همه زندان ها اجرا شود.
وی با اشــاره به تنوع زندانیان بر اســاس نوع 
جرم و روحیاتی کــه دارند، »تفکیک زندانیان« را 
مورد تأکید قرار داد و بیان داشــت: باید زندانیان 
دسته بندی و تفکیک شده نگهداری شوند تا در ایام 
حبس نه امکان آموزش خلاف به همدیگر را داشته 
باشــند و نه آن که برخی از آنها به صورت باندی به 

دیگران ظلم کنند.

رئیس دســتگاه قضا برای حل مشــکل کمبود 
قاضی ناظر در زندان ها نیز پیشنهاد داد برای بررسی 
مســائل زندان از ظرفیت حقوقدانان و دانشــجویان 
رشته حقوق و قضا استفاده شود و برای نمونه، چهار 
حقوقدان همراه با یک قاضــی بر یک زندان نظارت 

نمایند.
اژه ای بــا اشــاره بــه مشــمولان قصــاص در 
ندامتگاه های اســتان تهران، از مســئولان ســازمان 
زندان ها خواست با کمک دادســتانی تیمی را برای 
جلب رضایت اولیای دم تعیین کنند و تأکید کرد هر 
چند نفر از منتظران قصاص مشمول عفو و بخشودگی 

قرار گیرند، این اقدام ارزشمند خواهد بود.
وی با تشــکر از رئیس ســازمان زندان ها  از وی 
خواست برای بهبود وضعیت زندان ها و حل مشکلاتی 
که در ایــن مراکز وجود دارد، وضعیــت زندان ها را 
به طور مرتب گــزارش کند و به گزارش های فصلی و 

موردی اکتفا نکند.
گفتنی است، در جریان بازدید رئیس قوه قضائیه 
از زندان رجایی شهر ۲۰۰ درخواست از ناحیه زندانیان 
به حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه ای رسید که 
به دســتور قاضی القضات مقرر شــد ضمن استخراج 
سریع پرونده های این زندانیان بلافاصله تیمی قضایی 
به صورت فــوری و در ایام تعطیلات همــه موارد را 

بررسی کنند.
این گزارش حاکی است تا کنون در بررسی های 
اولیه صورت گرفته در مورد برخی از این درخواست ها، 
احتمال تصمیم گیــری جدید در مورد بعضی پرونده 

وجود دارد.
با تکمیــل بررســی قضایــی، نتایج بررســی 
درخواســت های زندانیان به رئیس قوه قضائیه ارائه 
خواهد شد تا بر اســاس نظر قاضی القضات در مورد 

آنها اقدام صورت گیرد.

یک محموله ســلاح و مهمات جنگی توسط قرارگاه حمزه 
انقلاب اسلامی  پاسداران  نیروی زمینی سپاه  سیدالشهدا)ع( 

کشف و ضبط شد.
یــک محمولــه ســلاح و مهمات جنگی توســط قــرارگاه حمزه 
سیدالشهداء)ع( نیروی زمینی ســپاه پاسداران انقلاب اسلامی کشف 

و ضبط شد.
بــه گــزارش تســنیم به نقــل از روابــط  عمومی قــرارگاه حمزه 
سیدالشهداء)ع( اشــرار و گروهک هــای ضدانقلاب قصد داشــتند این 
محموله را جهت اقدامات خرابکارانه و ضدامنیتی از مرزهای شمالغرب 

به داخل کشور وارد کنند.
این تیم اشرار با اشراف و رصد کامل اطلاعاتی رزمندگان قرارگاه حمزه 

سیدالشهداء)ع( از اهداف شوم خود ناکام ماندند.

یک محموله سلاح و مهمات جنگی 
توسط سپاه كشف شد
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